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BR.0002.4.2012  

P R O T O K Ó Ł  NR   XVII/12 
Z XVII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 
która odbyła się w dniu 30 maja 2012r. 

 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 

Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   

Rozpoczęcie obrad:  godz. 14:00 

Zakończenie obrad: godz. 16:15 

Stan radnych:  15 

Obecnych na sesji:  15  

 

W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Marcin Zając    Zastępca Wójta  
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
4. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy 
5. Nadkomisarz Robert Stojak I Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej 

Policji dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego 
6. podinspektor Anna Gajowniczek Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy 

Powiatowej Policji dla Powiatu Warszawskiego 
Zachodniego 

7. Tomasz Adamczyk Komendant Straży Gminnej Gminy Stare Babice 
8. Agnieszka Senterkiewicz Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami  
9. Agata Zawadzka-Kowalska    Radca Prawny 
 
10 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XVII sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 
 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  

 
 

Porządek obrad przedstawia się następująco:  
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1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XVI sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

a) podjecie uchwały. 
7. Sprawozdanie z działalności straży gminnej 

a) podjęcie uchwały. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Stare Babice na rok 2012. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 84/3 i 86/4 
położonych we wsi Latchorzew. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 258/11 
położonej we wsi Wojcieszyn. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia gruntów przeznaczonych na cele 
publiczne, położonych we wsi Stare Babice. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 433/1 
położonej we wsi Stare Babice. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Starych 
Babicach. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia aportu rzeczowego w postaci 
prawa własności agregatu prądotwórczego oraz odcinka sieci wodociągowych  
i kanalizacyjnych do Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „EKO-Babice” Sp. z o.o. 

15. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Stare Babice. 
a) podjęcie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice  
na 2012r. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 

18. Zapytania radnych. 
19. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zakończenie obrad. 

 
3. Przyjęcie protokółu z XVI sesji Rady Gminy. 

 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XVI sesji rady gminy,  

11 głosami „za”, przy obecności 12 radnych.  

 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 
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− przekazał Prezesowi Sądu Okręgowego uchwałę Nr XVI/159/12 Rady Gminy  
w sprawie wyboru ławników  oraz dokumentację wybranych ławników, 

− działając zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Sprawiedliwości wezwał kandydatów, 
którzy nie zostali wybrani przez Radę Gminy na ławników o odbiór złożonej karty  
i dokumentów na ławnika,  

− dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych, 

− podjął działania do zwołania XVII sesji  Rady Gminy, 

− otrzymał z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 4 zawiadomienia o rozprawie  
w dniu 10 lipca 2012r w sprawie: 
1) ze skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Nr VIII/55/11 Rady Gminy  

z dnia 30 czerwca 2011r w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

2) ze skargi Tadeusza Koper na uchwałę Nr VIII/55/11 Rady Gminy z dnia 30 czerwca 
2011r w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

3) ze skargi Włodzimierza Zatorskiego na uchwałę Nr VIII/55/11 Rady Gminy  
z dnia 30 czerwca 2011r w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

4) ze skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Nr IX/58/11 rady Gminy  
z dnia 4 sierpnia 2011r w przedmiocie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

w związku z tym, że uchwały zostały przekazane do wykonania Wójtowi całość sprawy 
przekazał Wójtowi Gminy Stare Babice 

− otrzymał pismo od mieszkańca Koczarg Starych, pismo dotyczące realizacji uchwały  
Nr V/32/11 Rady Gminy w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 
przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Stare Babice, uchwała została 
przekazana do wykonania Wójtowi w związku z tym pismo także przekazał Wójtowi, 

− zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia wykonania budżetu gminy  
za rok 2011, 

− zwołał  wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XVII sesji 
Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami: 
– w dniu 9-go maja naszą gminę odwiedziła Pani Prezydentowa Karolina Kaczorowska, 

wdowa po ostatnim Prezydencie RP na uchodźctwie Ryszardzie Kaczorowskim, miał 
honor przedstawić Pani Prezydentowej historię naszej gminy oraz nasz wkład  
w pielęgnowanie pamięci historycznej, Pani Kaczorowska m.in. odwiedziła Aleję Dębów 
Katyńskich, gdzie jeden z dębów poświęcony jest jej mężowi śp. Ryszardowi 
Kaczorowskiemu, 

– spotkał się z panem Albertem Stoma, wiceburmistrzem dzielnicy Bemowo z którym  
m.in. omówił postęp prac modernizacji ulicy Górczewskiej i ul. Batalionów Chłopskich,  

– uczestniczył w posiedzeniu Rady Nadzorczej GPK Eko-Babice sp. z o.o.,  
– uczestniczył w szkoleniu Wójtów i Burmistrzów i Prezydentów Miast Województwa 

Mazowieckiego z zakresu obrony cywilnej,  
– brał udział w posiedzeniu Zarządu Międzygminnego Związku Kampinos, 
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– podpisał akt notarialny na sprzedaż nieruchomości w Klaudynie,  
– uczestniczył w Gali „Liderzy Ochrony Zdrowia”, na której ośrodek zdrowia  

w Starych Babicach „Sorno” otrzymał trzecią nagrodę w kategorii „Przyjazna Placówka  
dla Pacjenta”,  

– odbył naradę z Komendantem Powiatowym Policji i z jego zastępcą,  
– przeprowadził konsultacje z rzeczoznawcą majątkowym nt. zasad wyceny nieruchomości 

w związku z podziałem i wydzieleniem drogi publicznej,  
– uczestniczył w posiedzeniu zespołu ds. stosunków wodnych w KPN,  
– uczestniczył w posiedzeniu Rady Nadzorczej Eko-Babice sp. z o.o.,  
– na zaproszenie Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego uczestniczył w obchodach 

Święta Samorządu Terytorialnego, 
– podpisał następujące akty notarialne: 

– na zakup nieruchomości nr 100/3 o pow. 0,0091 ha, położonej  we wsi  Janów za 
kwotę 9100,00 zł brutto (pod drogę gminną) - akt podpisał  Zastępca Wójta, 

– na zakup nieruchomości nr 83/1 o pow. 0,0056 ha, położonej  we wsi  Latchorzew za 
kwotę 7280,00 zł brutto (pod drogę gminną) - akt podpisał Zastępca Wójta, 

– na zakup nieruchomości nr 125/8 o pow. 0,0165 ha, położonej  we wsi  Janów za 
kwotę 28875,00 zł brutto (pod drogę gminną) - akt podpisał Zastępca Wójta, 

– na zamianę nieruchomości położonej we wsi Babice Nowe stanowiącej działkę nr ew. 
97/20 na nieruchomość oznaczoną nr ew. 81/28 położoną we wsi Babice Nowe - akt 
podpisał Zastępca Wójta, 

– na sprzedaż nieruchomości o nr 844/32 o pow. 0,1356 ha położonej we wsi Klaudyn, 
w drodze bezprzetargowej za kwotę 413 634,24 zł brutto. 

 
Następnie Wójt przedstawił sprawozdanie z podjętych zarządzeń w okresie międzysesyjnym 
tj. od 26 kwietnia 2012 do 30 maja 2012. Poinformował, że w tym okresie podjął  
8 zarządzeń, które realizowane są w sposób następujący: 
– w sprawie zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy 

Stare Babice na 2012 r. w związku Uchwałą Nr XVI/158/12 Rady Gminy Stare Babice  
z dnia 25 kwietnia 2012 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2012 rok - 
zarządzenie realizowane w roku 2012; 

– w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare  Babice na 2012r. - zarządzenie realizowane  
w toku roku budżetowego 2012; 

– w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych  
do oddania w użytkowanie wieczyste oraz sprzedaży w drodze bezprzetargowej - 
zarządzenie podjęto w celu wykonania Uchwał Rady Gminy Nr XVI/145/12, Nr XVI/146/12, 
Nr XVI/148/12 oraz Nr XVI/150/12; 

– w sprawie zasad sporządzania skonsolidowanego bilansu - zobowiązałem kierowników 
jednostek organizacyjnych Gminy Stare Babice i Kierownika Referatu Finansowo - 
Księgowego oraz Zarządy spółek kapitałowych, w których Gmina Stare Babice posiada 
udziały do przestrzegania zasad sporządzania  bilansu;  

– w sprawie przekazania sprawozdania finansowego Gminy Stare Babice za rok 2011 -  
zarządzenie przekazałem do Regionalnej Izby Obrachunkowej  i Radzie Gminy Stare 
Babice; 

– w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare  Babice na 2012r. - zarządzenie realizowane  
w toku  roku budżetowego 2012; 
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– w sprawie ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora : Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Borzęcinie Dużym, ul. Warszawska 697 oraz I Gminnego 
Gimnazjum w Koczargach Starych, ul. Akacjowa 12 - ogłosiłem konkurs na stanowiska 
dyrektorów, podałem Regulamin konkursu do publicznej wiadomości, oferty przyjmowane 
będą do 5 czerwca br.;  

– w sprawie wprowadzenia Instrukcji na odtworzenie nawierzchni w obrębie pasa 
drogowego, naruszonych w wyniku robót kanalizacyjnych, wodociągowych, 
ciepłowniczych, gazociągowych, elektrycznych, telekomunikacyjnych itp. - nadzór  
nad realizacją postanowień instrukcji powierzyłam Kierownikowi Referatu Gospodarki 
Komunalnej. 

 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 
sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XVI sesji podjęła 18 uchwał, uchwały realizowane  
są następująco: 
– uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 
2011.    

- uchwała nie wymaga realizacji 
– uchwała  w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Starych Babicach z działalności Ośrodka w 2011 r. 
- uchwała nie wymaga realizacji 

– uchwała w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej w Gminie Stare Babice. 

- uchwała została przekazana do Mazowieckiego Centrum Polityki Społecznej, 
ocena będzie podstawą do planowania budżetu na rok następny 

– uchwała w sprawie najmu części nieruchomości oznaczonej nr ew. 844/20 położonej  
we wsi Klaudyn. 

- wywieszono wykaz do publicznej wiadomości, w przygotowaniu umowa najmu 
– uchwała w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej  

w Latchorzewie. 
- wywieszono wykaz do publicznej wiadomości, w przygotowaniu dokumentacja 

– uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów  
od Przedsiębiorstwa Handlowo- Budowlano- Usługowo- Produkcyjnego „POLON” Sp.  
z o.o. we wsi Latchorzew. 

-  oczekuje się na dokumenty od Przedsiębiorstwa „Polon” 
– uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej we wsi 

Stare Babice w drodze przetargu. 
- wywieszono wykaz do publicznej wiadomości 

– uchwała w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 83/1 położonej we wsi Latchorzew. 
- w dniu 15 maja 2012r podpisano akt notarialny, uchwała zrealizowana 

– uchwała  w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr ew. 844/32 położonej we wsi 
Klaudyn w drodze bezprzetargowej. 

- w dniu 15 maja 2012r podpisano akt notarialny, uchwała zrealizowana 
– uchwała  w sprawie zamiany nieruchomości położonych we wsi Babice Nowe. 

- w dniu 15 maja 2012r podpisano akt notarialny, uchwała zrealizowana 
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– uchwała w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 1088 i 1089 położonych we wsi 
Klaudyn. 

            - w oczekiwaniu od właścicieli nieruchomości  na dokumenty do aktu notarialnego 
– uchwała  w sprawie nabycia gruntów przeznaczonych po poszerzenie ulicy Generała 

Stanisława Maczka. 
- w dniu 15 maja 2012r podpisano akt notarialny, uchwała zrealizowana 

– uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych do roku 2016 Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Eko-Babice” Sp. z o.o.” 

- uchwałę przekazano Prezesowi Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego  
„Eko-Babice” Sp. z o.o. 

– uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

- uchwałę przekazano Prezesowi Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Eko-Babice” Sp. z o.o. 

– uchwała w sprawie dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków. 

- uchwałę przekazano Prezesowi Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Eko-Babice” Sp. z o. o. oraz Skarbnikowi Gminy do realizacji 

– uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia nazw stałych komisji Rady  
oraz określenia przedmiotu ich działania. 

- nie wymaga realizacji przez Wójta Gminy 
– uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2012r. 

- uchwała w trakcie realizacji, została przekazana do publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Mazowieckiego 

– uchwała w sprawie wyboru ławników. 
- nie wymaga realizacji przez Wójta Gminy 

  
Radny A. Kotwicki spytał jakie wnioski wypłynęły po spotkaniu na temat stosunków 
wodnych w Kampinoskim Parku Narodowym.  
 

Radny D Sobczak spytał o możliwość wykonania w tym roku połączenia ul. Górczewskiej  
z ul. Warszawską.  
 
Wójt poinformował, że spotkanie dotyczyło opracowywanego projektu norweskiego,  
na poprawę stosunków wodnych Kampinoskiego Parku Narodowego i terenów przyległych. 
Uzgodniono aby poprawa stosunków wodnych na terenie parku nie wpłynęła negatywnie  
na tereny przyległe, między innymi tereny naszej gminy. Założeniem projektu jest 
utrzymanie w parku stosunkowo wysokiego poziomu wód a na terenie gminy bez zmian,  
a możliwe że nawet na niektórych terenach niższego. 
 
Wójt odpowiadając na pytanie radnego Sobczaka poinformował, że wstępnym terminem 
realizacji był koniec sierpnia, przesunięto go do końca grudnia. 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie porządku i 
bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 

 



Protokół Nr XVII/12 

Strona 7 z 17 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustawą o policji Komendant Policji 
składa Radzie Gminy informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. Radni 
otrzymali informację Komendanta Powiatowego Policji. Na posiedzeniu Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa odbyła się szczegółowa dyskusja dotycząca 
porządku i bezpieczeństwa. Komisja jednogłośnie zarekomendowała przyjęcie przez Radę 
Gminy informacji. 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji informował o błędzie w informacji - na stronie 4 w tabeli 
za rok 2011 zamiast „9” powinno być „23”  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna A. Kaczurba stwierdziła, że:  
- w sprawozdaniu wykazywane są miejsca szczególnie niebezpieczne, gdzie wydarzyło się 
dużo kolizji i wypadków drogowych - wskazana jest m. in. ul. Warszawska. Spytała dlaczego 
nie została ujęta okolica Marcpolu.  
- Policja patroluje w sposób szczególny te miejsca gdzie zakłócony jest porządek ładu i 
bezpieczeństwa publicznego oraz gdzie dochodzi do spożywania alkoholu, czy są miejsca 
którym policja poświęca szczególną uwagę.  
- spytała czy jest szansa na poprawę kontaktu z Komendą Policji. 
 
Nadkomisarz R. Stojak poinformował, że: 
- ul. Warszawska jest szczególnym przypadkiem, ze względu na ogromne nasilenie ruchu 
drogowego. Inne okolice nie zostały ujęte w sprawozdaniu być może z powodu braku 
zgłoszeń, obecnie na tereny w okolicy Marcpolu mamy 3 zgłoszenia, 
- punkty niebezpieczne dynamicznie się zmieniają, przy wysyłaniu patroli kierują się 
sugestiami,  
- w związku z problemem numeru 112 rozpoczęły się pomiary czasu reakcji dyżurujących, 
szczegółowa analiza wykazała, że Telekomunikacja nie zainstalowała powiadomienia, które 
by informowało oczekującego na połączenie, że dyżurny prowadzi rozmowę, problem został 
podniesiony na szczeblu Komendy Stołecznej, w najbliższym okresie, do rozpoczęcia Euro, 
problem powinien być poprawiony.  
 
Radny S. Lesisz spytał o możliwość ograniczenia ruchu dla samochodów ciężarowych na ulicy 
Południowej oraz poinformował o braku możliwości przejścia przez drogę w związku  
z nieprzestrzeganiem ograniczenia prędkości. 
 
Nadkomisarz R. Stojak poinformował,  że policja będzie reagować na wszystkie przewinienia 
w stosunku do uczestników ruchu, chce aby jak najwięcej policjantów było na drogach. 
Dzięki przychylności Rady Komenda może kierować policjantów do pracy w ramach służb 
ponadnormatywnych. Na czas Euro będzie duże wsparcie ze strony naszych służb. Jeżeli nie 
ma żadnych przeciwwskazań do ograniczenia ruchu na ul. Południowej na pewno zostanie 
ono zmienione. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 
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Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/160/12 - w sprawie przyjęcia informacji o stanie porządku 

 i bezpieczeństwa publicznego za 2011r.     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
Radny K. Szuba  złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Zapoznanie radnych 
z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli dotyczącej realizacji programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi, w tym udzielanie i rozliczanie dotacji za rok 2011”.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego K. Szuby  
o rozszerzenie porządku obrad.  
 
Wniosek radnego K. Szuby został przyjęty w głosowaniu jawnym,14 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie nowego punktu jak punkt 18 
porządku obrad.  

 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Straży Gminnej za 2011. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z dyspozycją art. 14 ust. 1 ustawy  
z dnia 30 kwietnia 2008r. w sprawie nadanie regulaminu straży gminnej gminy Stare Babice. 
Komendant przedstawia Radzie Gminy pisemne sprawozdanie roczne z działalności straży  
w terminie do 30 maja. Radni otrzymali sprawozdanie Komendanta. Na posiedzeniu Komisji 
Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła się szczegółowa dyskusja. Komisja 
jednogłośnie zarekomendowała przyjęcie przez Radę Gminy sprawozdania. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna K. Gąsowska spytała, jak wygląda kwestia mandatów w roku 2012, ponieważ w tym 
roku zaczął działać radar a sprawozdanie jest za rok 2011. 
 
Komendant T. Adamczyk poinformował, że w 2011 roku mandatów nałożono za kwotę 
125 800zł,  wpływy z mandatów wyniosły 111 tys. zł, za cztery miesiące 2012 roku kwota 
mandatów nałożonych wynosi 133 000zł, a wpływy 87 170zł. 
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 

Uchwała Nr XVII/161/12 - w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

straży gminnej. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Stare Babice na rok 2012. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na sesji w dniu 29 marca Rada Gminy podjęła 
uchwałę w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stare Babice na rok 2012. Nadzór 
Prawny Wojewody wniósł uwagi do treści uchwały. Została sporządzona uchwała 
zmieniająca.   
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/162/12 - zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stare Babice na rok 2012     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 84/3 i 

86/4 położonych we wsi Latchorzew. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
nabycie dwóch nieruchomości w Latchorzewie z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi 
gminnej – ul. H. Dobrzańskiego „Hubala”. Na wspólnym posiedzeniu Komisji została 
zgłoszona autopoprawka do uzasadnienia polegająca na uzupełnieniu zdania pierwszego w 
trzecim akapicie o wyraz „odpłatne”. Zdanie to otrzyma brzmienie: „Współwłaściciele w/w 
działek wystąpili o odpłatne przejecie ich na własność gminy”   
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/163/12 - w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 84/3  

i 86/4 położonych we wsi Latchorzew    

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 
258/11 położonej we wsi Wojcieszyn. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
nabycie gruntu w Wojcieszynie przeznaczoną pod drogę gminną.  
Na wspólnym posiedzeniu Komisji została zgłoszona autopoprawka do uzasadnienia 
polegająca na uzupełnieniu piątego akapitu o wyraz „odpłatne”. Zdanie to otrzyma 
brzmienie: „Właściciele przedmiotowej nieruchomości wystąpili o odpłatne przekazanie jej na 
rzecz gminy”.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/164/12 - w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 258/11 

położonej we wsi Wojcieszyn      

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych. 

 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia gruntów przeznaczonych na cele 

publiczne, położonych we wsi Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
nabycie dwóch nieruchomości w Starych Babicach przeznaczonych na cele publiczne.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/165/12 - w sprawie nabycia gruntów przeznaczonych na cele 

publiczne, położonych we wsi Stare Babice       

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych. 

 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 433/1 

położonej we wsi Stare Babice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
nabycie nieruchomości w Starych Babicach z przeznaczeniem pod budowę chodnika przy ul. 
Kutrzeby. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
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Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/166/12 - w sprawie nabycia nieruchomości ozn. nr ew. 433/1 

położonej we wsi Star Babice 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Starych Babicach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakładanie nadanie nazwy 
ul. LAZUROWA drodze położonej w Starych Babicach. Na wspólnym posiedzeniu Komisji 
radni negatywnie zaopiniowali tę nazwę.  W związku z tym radna z tego okręgu miała 
skontaktować się z wnioskodawcą w celu zmiany wniosku. Zwrócił się do radnej Katarzyny 
Gąsowskiej o przedstawienie ustaleń z wnioskodawcą.  
 
Radna K. Gąsowska poinformowała, że udało się jej skontaktować z wnioskodawcą, 
zaproponowana została nazwa „ul. Bajkowa”. Nie mamy takiej nazwy w spisie ulic naszej 
gminy. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radna T. Szuba uważa, że nazwy ulic w jednym rejonie powinny być zgodne tematycznie, 
ułatwia to identyfikację ulic.  
 
Radna K. Gąsowska poinformowała, o potrzebie zameldowania wnioskodawców, której nie 
mogą spełnić bez nadanej nazwy ulicy. 
 
Radna T. Szuba zwrócił uwagę że nadawanie podobnych nazw ulic utrudnia identyfikację. 
Ulica Lazurowa kojarzyć się może z ul. Lazurową w Warszawie. Brakuje ogólnej koncepcji w 
nadawaniu nazw ulic. Nie można nadawać nazwy ulicy tylko dlatego, że podoba się 
mieszkańcom. Poprosił o czas na przemyślenia nazwy ulicy. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  A. Kotwicki wniósł o zakończenie dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o zakończenie dyskusji.    
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych.   

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nazwę Bajkowa. 
 
Nazwa „Bajkowa” została przyjęta w głosowaniu jawnym, 11 głosami „za”, przy obecności 

15 radnych  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/167/12 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Starych 

Babicach  
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- podjęta została w głosowaniu jawnym, 12 głosami „za”, przy 3 głosach wstrzymujących 

się”, przy obecności 15 radnych.. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, o błędzie literowym w projektach uchwał  
nr XVII/162/12, XVII/163/12, XVII/164/12, XVII/165/12 i XVII/166/12 o zakupie 
nieruchomości. W paragrafach 2, które brzmią: „Źródłem pokrycia zobowiązań będą środki 
finansowe  zapewnione w budżecie gminy na 2012 rok w dziale 70 rozdz. 70005”, powinny 
brzmieć: „Źródłem pokrycia zobowiązań będą środki finansowe  zapewnione w budżecie 
gminy na 2012 rok w dziale 700 rozdz. 70005” 
 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia aportu rzeczowego w postaci 
prawa własności agregatu prądotwórczego oraz odcinka sieci wodociągowych  
i kanalizacyjnych do Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „EKO-Babice”  
Sp. z o. o. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wniesienie przez 
Gminę do Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice”: 
- agregatu prądotwórczego, 
- odcinka sieci wodociągowych i kanalizacyjnych. 
Za przekazany majątek gmina obejmie 243 udziały w spółce.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała Nr XVII/168/12 - w sprawie wniesienia aportu rzeczowego w postaci 

prawa własności agregatu prądotwórczego  

oraz odcinka sieci wodociągowych i kanalizacyjnych  

do Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „EKO-

Babice” Sp. z o. o.  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność Wójta 

Gminy Stare Babice 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 26 marca 2012r. wpłynęła do Starosty 
Powiatu Warszawskiego Zachodniego skarga na Wójta Gminy Stare Babice, Starosta zgodnie 
z Kodeksem Postępowania Administracyjnego skierował skargę do Rady Gminy. Działając na 
podstawie Statutu Gminy skargę skierował do Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna 
wypracowała opinię w sprawie skargi. Skarga została uznana za bezzasadną.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych 

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu). 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 

Uchwała Nr XVII/169/12 - w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Stare Babice         

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2012r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada:  
- zmniejszenie dochodów o kwotę 143 169,00 zł, dochody  po zmianach wyniosą 
66 901 185,79 zł, 
- zmniejszenie wydatków o kwotę 143 169,00 zł, wydatki po zmianach wyniosą 
67 400 737,79 zł,  
- aktualizację załącznika Nr 1 dotyczącego dotacji udzielonych z budżetu gminy podmiotom 
należącym i nie należącym do sektora finansów publicznych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 

Uchwała Nr XVII/170/12 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice  

na 2012r.        

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych. 

 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2012 - 2020 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada uaktualnienie 
dochodów i wydatków przyjętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał  
go pod głosowanie.    
 
Wniosek został przyjęty  jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych 

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 

Uchwała Nr XVII/171/12 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2012-2020        

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”, przy obecności 15 radnych. 

 
18. Zapoznanie radnych z protokołem Komisji Rewizyjnej z kontroli dotyczącej realizacji 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, w tym udzielanie i 
rozliczanie dotacji za rok 2011”.  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał radnych z protokółem z kontroli dotyczącej 
realizowania programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, w tym udzielanie i 
rozliczanie dotacji za rok 2011 (protokół z kontroli stanowi załącznik  do protokołu). 

 
19. Zapytania radnych  

 
Radny L. Poborczyk stwierdził, że pobocza ulic na terenie gminy są zalesiane, co nie pozwala  
na bezpieczne poruszanie się po drogach. Na ulicach znajdują się potężne głazy, drzewa 
kamienie itp. Prosi o przejrzenie ulic na terenie gminy. Jeżeli sam coś zauważy poinformuje 
odpowiedzialną za to osobę. Jednocześnie spytał kto jest odpowiedzialny za tego typu 
problemy? 
 
Radna A. Kaczurba spytała o prace kanalizacyjne w rejonie ulicy Górki, podczas prac są 
zamykane uliczki, mieszkańcy skarżą się, że jest tam ogromny chaos. Na ulicy jest słabe 
oznakowanie. Kto jest odpowiedzialny za postęp prac i panowanie nad ruchem drogowym? 
Czy ktoś ich kontroluje?  
 
Radny D. Sobczak spytał o basen, na jakim etapie są rozmowy z potencjalnymi inwestorami? 
Jak długo może stać tego typu konstrukcja bez uszczerbku dla budowli? 
 
Radny T. Szuba poruszył temat dwóch nieruchomości gminnych położonych przy  
ul. Ożarowskiej i przy ul. Warszawskiej. Mianowicie podupadły na nich ogrodzenia, w 
gorszym stanie jest ogrodzenie przy ul. Warszawskiej, które już zardzewiało. Czy uda się 
jakoś poprawić wygląd ogrodzenia, które świadczy o estetyce gminy? 
 
Radny W Szelenbaum spytał, kto w gminie zajmuje się ochroną zabytków? 
 
Radny S. Lesisz poprosił o usunięcie kamieni leżących przy drodze na ul. Akacjowej. 
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Radna B Skrońska spytała, o stan dróg i prac kanalizacyjnych na ul. Trakt Królewski? 
Poinformowała iż, była w Eko-Babice i zasięgnęła informacji o terminie zakończenia prac 
położenia nawierzchni asfaltowej do (22 maja), jaka jest przyczyna opóźnienia prac? 
Poprosiła o trzymanie nadzoru w miejscach, gdzie są wykonywane prace budowlane.  
W szczególności o zachowanie bezpieczeństwa i zachowania poprawnej komunikacji. 
 

20. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 

Wójt Gminy ustosunkował się do pytań następująco: 
- poinformował, że na terenie gminy występuje zjawisko układania na poboczach przyległych 
do posesji kamieni itp. uruchomiona zostanie akcja wzywająca mieszkańców do ich 
usunięcia, jeśli to nie nastąpi uruchomione zostaną własne siły do usunięcia, akcja 
rozpropagowana będzie w naszych mediach, inspektorem ds. dróg jest Pan K. Salwin, który 
jest w szpitalu, jak wróci będzie to dobre zadanie do wykonania, akcja dotyczyć będzie ulic 
gminnych, a co do ulic powiatowych bądź wojewódzkich zostaną powiadomione 
odpowiednie instytucje odpowiedzialne za te drogi, 
- w związku z prowadzonymi robotami ziemnymi przy kanalizacji na ul. Górki, przekaże 
sprawę do Eko-Babic, aby nasilili nadzór na odpowiednim oznakowaniem, wykonawca jest 
zobowiązany do oznakowania dróg zgodnie z projektem zatwierdzonym przez Zarząd Dróg, 
ta sama sprawa dotyczy Traktu Królewskiego, przekaże problem radych do Eko-Babic, 
- odnośnie basenu poinformował, że postęp rozmów z inwestorami nie jest zbyt owocny, 
dlatego postanowił zbadać możliwość wykorzystania tej budowli na budowę czwartej szkoły 
– gimnazjum, a obecne gimnazjum przekwalifikować na szkołę podstawową, trwa etap 
kompletowania programu dla potrzeb gminnego gimnazjum, wszystko wskazuje, że hala 
niecki basenowej pasuje do wymiarów hali sali gimnastycznej, jest to bardzo silna 
konstrukcja, odpowiednio ją kształtując można dowolnie projektować wielkość sal lekcyjnych 
i masę innych pomieszczeń towarzyszących tego typu funkcji, obecna bryła budynku 
wystarczy na wszystkie funkcje, jeśli zabraknie można powiększyć budynek i zmieścić 
wszystkie potrzebne funkcje, żelbet nie ma wyznaczonego okresu trwałości, sporządzona 
była ekspertyza, która wykazała że konstrukcja jest dobrze zabezpieczona i nic się z nim nie 
dzieje, myśli że jeśli konstrukcja jest dobrze wykonana powinna wytrzymać 100 lat, elementy 
innego typu, ściany i stropy może będą wymagały wzmocnienia, sama konstrukcja 
szkieletowa ma okres trwałości dłuższy niż perspektywa naszej działalności, 
- kwestia ogrodzenia przy ul. Warszawskiej i ul. Ożarowskiej zostanie zbadana, odnośnie 
możliwości poprawienia ogrodzenia., w niewielkim fragmencie od ul. Ożarowskiej 
ogrodzenie miał wykonać Prezes Spółdzielni Rolniczej, nie widzi potrzeby odgradzania się od 
Spółdzielni, naciągnięcie nowej siatki w miejscu starej nie jest kosztowne, działka przy ul. 
Warszawskiej jest wynajęta firmie salonu Land-Rower, nastąpiło zahamowanie urządzania  
tej nieruchomości, ponieważ najemca zobowiązał się do wykonania nowego ogrodzenia, 
zobowiązał się do poinformowania odpowiednich służb o zobligowaniu najemcy  
do poprawienie ogrodzenia, 
- opieka na zabytkami ciąży na właścicielu danego zabytku, gmina prowadzi ewidencję 
zabytków, zajmuje się tym Referat Planowania Przestrzennego, Kierownik K. Steć, na terenie 
gminy jest też część kapliczek przydrożnych, kapliczki mają różny status prawny, niektóre 
kapliczki mają stan nieuregulowany, planowane jest objęcie je konserwację, prowadzona  
była sprawa w sądzie o roszczenie do własności kapliczki w Bliznem, sprawę wygrała Gmina  
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i zajmuje się tą kapliczką, na terenie gminy jest gro zabytków, których zabezpieczeniem  
i ochroną przed klęskami zobligowani zająć się właściciele.  
- odnośnie stanu ul. Traktu Królewskiego, zobliguje prezesa Eko-Babic do ponaglenia prac, 
termin już upłyną, będzie to kolejne ponaglenie lub ewentualne obciążenie wykonawców 
karami. 

 
 
21. Wolne wnioski i informacje. 

 
Pani E. Walczak-Zawistowska spytała o drogę prowadzącą do działki nr ew. 275 w Bliznem 
Łaszczyńskiego. Nieruchomość została sprzedana pod hale i duże obiekty. Dwa lata temu 
była poruszana kwestia dróg, w tej sprawie nic się nie zmieniło. Zostały wydane następne 
pozwolenia na budowę. Przez drogę przejeżdżają samochody 40-tonowe. W związku z tym 
dlaczego do tej pory nie doprowadzono drogi dojazdowej od strony drogi serwisowej? 
Właściciele posesji nie mają żadnych zastrzeżeń aby wykupić lub wydzierżawić ich 
nieruchomości pod drogę. Dlaczego nie została doprowadzona droga od strony Batalionów 
Chłopskich? Samochody ciężarowe poruszają się droga wewnętrzną -  5 m. Spytała gdzie 
mieszkańcy mogą zgłosić uszczerbki typu: pęknięcia elewacji, pęknięcia podłóg z płyt, 
pęknięcia ścian i rozszczelnienie się szyb? Czy będzie to pokrywane z budżetu gminy czy mają   
się zwracać do tych co wydali zezwolenia? Prosi o wstrzymanie budów hal do chwili 
doprowadzenia drogi do hal. Przejazd tirów tak wąską droga powoduje trzęsienie się całego 
domu. Droga byłą wyłożona destruktem po roku od użytkowania jest w bardzo złym stanie.  
 
Wójt Gminy poinformował, że wielokrotnie dyskutowano o sprawie, przejazd samochodów 
ciężarowych przez tak wąską drogę spowodowane jest tym, że od ul. Warszawskiej położona 
jest zabudowa mieszkaniowa, dopóki nie była wykonana trasa ekspresowa nie było 
alternatywy dojazdu do terenów usługowych, plan zagospodarowania przestrzennego 
przewiduje wykonanie dróg gminnych, czynności z tym związane są na jakimś etapie 
zaawansowania, mamy informacje od sołtysa, który zrobił wstępne rozeznanie, że jest 
możliwość pozyskania terenów wcześnej, na postawie umowy cywilno-prawnej. Jeżeli jest to 
możliwe oczywiście zostanie wykonane. W ciągu kliku miesięcy jest możliwe przygotowanie  
drogi, aby cały ruch do terenów usługowych miał miejsce od drogi ekspresowej. Natomiast 
jeżeli nie będzie porozumienia z właścicielami będzie przeprowadzona procedura 
administracyjna. Jeżeli będzie zakończony projekt zostanie złożony do Starosty wniosek o 
wydanie pozwolenia na budowę z decyzją wywłaszczeniową, wtedy gmina będzie 
właścicielem pasa drogowego. Pozwoli to na utwardzenie destruktem. Pozwoli to na dojazd 
do posesji od strony trasy. Procedurę można przyśpieszyć jednak wszystko jest w kwestii 
właścicieli zainteresowanych gruntów. Pozwolenia na budowę wydaje Starosta, gmina w tej 
kwestii nie ma władzy administracyjnej. O wstrzymaniu wydawania pozwoleń na budowę 
decyduje Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. 
 
Pani E. Walczak-Zawistowska uzupełniła swoją wypowiedź stwierdzają, że teren odrolniła 
gmina, więc ponosi konsekwencje tej sytuacji. Jedyną osobą która skorzystała jest właściciel 
sprzedanej nieruchomości. Dlaczego kilka osób ma cierpieć z tego powodu?  
W innych miejscach hale nie są budowane, dlatego gmina powinna się zastanowić którędy 
będą dojeżdżać właściciele odrolnionych terenów. 
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Wójt Gminy odpowiedział, że gmina zastanowiła się i wraz z odrolnieniem uchwaliła 
określone pasy gruntów na przyszłe drogi gminne. Jest również pas zarezerwowany na drogi 
dojazdowe do nieruchomości. Wszystko jest prawidłowo wykonane. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że następna sesja odbędzie się 28 czerwca 
2012r. o godzinie 14:00. Proponowane tematy wynikającym z przyjętego planu pracy Rady 
Gminy to: 
1) rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego za rok 2011  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2011r 
2) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia/nieudzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 
W związku z powyższym Komisja Rewizyjna powinna przedłożyć wniosek  
w sprawie absolutorium do 13 czerwca, aby wniosek został dostarczony do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej do dnia 15 czerwca.  
 

22. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie XVII 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
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